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. 2020אי אפשר היה לדעת את המצפה בארץ ובעולם בשנת  2019בשלהי שנת  2020כשאושר תקציב 

מגיפת הקורונה, השפיע האירוע המשמעותי ביותר בעשורים האחרונים, בריאותית וכלכלית, 

 משמעותית כמצופה גם על תכניות העבודה של המועצה בכל תחום.

 

המאושר לבין התקציב  2020בין תקציב  שנפתחהעדכון המובא לאישורכם כאן בא לסגור את הפער 

 שתי סיבות עיקריות:מהאמיתי שבוצע בשנת הקורונה הנוכחית. התיקון נדרש 

 עד כה 2020כלית האמיתית שהתפתחה בשנת להתאים את התקציב לפעילות הכל .א

 , שנה בה הקורונה צפויה להמשיך וללוות את כולנו.2021להוות בסיס נכון יותר לבניית תקציב  .ב

דברי ההסבר של הגזבר שמצורפים לעדכון זה מספקים פירוט מקיף לשינויים העיקריים בתקציב בתחום 

 ו:ההוצאות וההכנסות. להלן מספר הדגשות בשינויים אל

 

 חינוך

מערכת החינוך עברה טרנספורמציה בתבנית עבודתה. מעבר לשינוי הפדגוגי המהותי יש לכך השפעה 

מהותית על התנהלותה הכלכלית בתחומים כמו כח אדם, טכנולוגיות חינוך והסעות. מצד אחד הופחתו 

הוראה לאפשר משמעותית שירותי ההסעה והוחזרו כספים להורים ומצד שני גויסו עוזרי ועוזרות 

לימודים בקפסולות קטנות ובמרחבים רבים. לשמחתי שינויים אלו פגשו את מערכת החינוך היישובית 

מוכנה בזכות הפעלת תכנית "חינוך בדרך שלנו" של המועצה כחצי שנה קודם ומספר שינויים להם 

 נוך.נדרשנו בשל ההנחיות מומשו בשיתוף פעולה והתגייסות של צוות הוראה במוסדות החי

 

 תרבות

פעילות התרבות של המועצה נפגעה בהיקפים של עשרות אחוזים בשל המגבלות שהוטלו על המשק. 

עם זאת הצלחנו להוציא לפועל מספר פעילויות וירטואליות שיש בהם יותר שמירת גחלת תרבותית 

אלו מאשר תחליף ראוי לפעילות תרבות ראויה. הביטוי הישיר הוא בהפחתה משמעותית בהוצאות 

 .2020בתקציב 

בשל כך ספג המתנ"ס פגיעה קשה מאוד בפעילותו ונאלץ לבצע פעולות חירום של צמצום הוצאות עד 

 כדי פגיעה בחוסנו הכלכלי. 
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 נקיון

יותר אנשים בבתים משמעם יותר אשפה לפינוי ולמיחזור. אולם בעוד רשויות בדירוג סוציואקונומי נמוך 

גבוה לא קיבלה שיפוי כלשהו  סוציואקונומי ר הרשות שלנו בעלת דירוגובינוני קיבלו שיפוי מלא מהאוצ

 וההוצאה מעמיסה מעבר לצפוי על תקציב התפעול השוטף.

 

 ארנונה והכנסות עצמיות אחרות

קצב גביית הארנונה, המקור הכספי העיקרי השוטף של המועצה, הואט משמעותית הן בשל קשיי 

ה ללא התרעה והן בשל מדיניות גביה מתחשבת אותה תשלום מצד תושבים שמצבם הכלכלי השתנ

בין תחזית הגביה  משמעותיהנהגנו בתקופת חירום זו בתחום הארנונה וקנסות פיקוח. אנחנו בפער 

 לגביה בפועל, עובדה המייצרת חסך כספי מהותי לפעילויות המועצה השוטפות.

 

 

 סיכום

 נה מהותית במרכיבים אלו.שהחלה הכנתו בימים אלו יהיה שו 2021אין ספק שתקציב 

על אף השינויים הדרסטיים בפעילות הכלכלית של המועצה ניתן לאמר שמצבה הכלכלי עדיין יציב. 

 לרשותנו פחות מרווחים משהיו בעבר ונאלץ כנראה לפעול בשנה הקרובה להגדילם.

 

 

 

 בברכה,

 איתי ויסברג

 ראש המועצה

 


